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Protokoll fört vid 

Bälinge Ryttarförenings årsmöte 2020-02-24 

Närvarande: se deltagarförteckning. 

 

1. Mötets öppnande. 

Kim Johansson Hjort, styrelsens ordförande, öppnade mötet och 
hälsade alla välkomna. 

2. Val av ordförande för mötet. 

Pär Englund, RF-SISU Uppland, valdes till mötesordförande. 

3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare för mötet. 

 Sara Sundberg anmäldes som sekreterare för mötet. 

4. Fastställande av röstlängd. 

Röstlängden fastställdes till 46 röstberättigade personer. 

5. Val av protokolljusterare tillika rösträknare. 

Julia Haraldson och Tove Hedenskog valdes till protokolljusterare tillika 
rösträknare. 

6. Fastställande av dagordning. 

 Den föreslagna dagordningen fastställdes.  

7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst. 

Det fastställdes att mötet blivit i laga ordning utlyst. 

8. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelserna. 

 Mötet gick igenom verksamhets- och förvaltningsberättelserna.  

9. Revisorernas berättelse.  

 Revisionsberättelsen lästes upp. 

10.  Fastställande av balans- och resultaträkningar. 

Mötet fastställde balans- och resultaträkningarna.  
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11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019. 

12. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för 
kommande verksamhetsår.  

 Mötet fastställde verksamhetsplanen och budgeten för 2020. 

13.  Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter inom ramen för 
det i 17 § andra stycket angivna antalet. 

Mötet beslutade att styrelsen ska bestå av 6 ordinarie ledamöter och 2 
suppleanter utöver ordförande, ungdomsledamot och dennas 
suppleant.   

14.  Val av ordförande för föreningen.  

 Kim Johansson Hjort valdes för en period av 2 år. 

15. Val av övriga styrelseledamöter för en tid av två respektive 
ett år jämte suppleanter för en tid av ett år. 

 Följande valdes: 

 Susanne Widström omval, 2 år,  ordinarie ledamot 
Marika Lange omval, 2 år,  ordinarie ledamot 

 Ragne Tibblin omval, 2 år,  ordinarie ledamot 
 Jessica Bräck fyllnadsval, 1 år,  ordinarie ledamot. 
 Sophie Håkansson fyllnadsval, 1 år,  ordinarie ledamot. 
  
 Linda Nyberg omval  suppleant. 
 Johanna Wahlberg  nyval   suppleant. 
  
 Sittande, mandattid 2019-2020:  

Pernilla Ekfeldt   ordinarie ledamot. 
 
16. Anmälan av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedda av 

ungdomssektionen.  

 Ungdomssektionen anmälde Elin Björkbacka, ordinarie och Emilia Wall 
Bohlin, suppleant.  

17. Fastställande av eventuella sektioner förutom ungdomssektion. 

 Inga andra sektioner finns i föreningen.  

18. Val av två revisorer samt en revisorssuppleant för en tid av ett år. 

 Följande valdes: 

 Henrik Jernstedt omval ordinarie 
 Tove Hedenskog nyval ordinarie 
 Kristina Larsson nyval suppleant 
 
19. Beslut om antal ledamöter i valberedningen. 
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Antalet ledamöter fastställdes till 2, utöver ordförande. 

20. Val på ett år av ordförande och ledamöter i valberedningen. 

 Följande valdes:  

 Maria Lindgren  omval ordförande 
 Maria Sjöstedt  omval ledamot 
 Sofie Lindberg  omval ledamot 

21. Val av ombud till Svenska Ridsportförbundets och distriktets 
allmänna möten och eventuella andra möten där föreningen har 
rätt att representera med ombud.  

Mötet beslutade att ge styrelsen rätt att utse ombud.  

22. Fastställande av årsavgift för 2021. 

 Mötet beslutade att avgifterna för år 2021 skulle förbli oförändrade:  
250 kr junior, 350 kr senior, 700 kr familj. 

23. Övriga ärenden som enligt 13 § kan tas upp till beslut på årsmötet. 

 23.1 Styrelsens förslag – ny anläggning för föreningen.  

BäRFs ordförande redogjorde kort för bakgrunden till att 
föreningen behöver en ny anläggning. Styrelsen har utrett 
ett antal alternativa lägen. Det som framstår som mest 
lämpligt ligger i Ärentunatrakten med goda 
bussförbindelser, litet befintligt stall kombinerat med 
lösdrift och tillgång till mark. Planen är att bygga en 
ridbana, klar till terminsstarten hösten 2020 och även ett 
större stall och ett ridhus så snart som det är möjligt. 
Föreningen kommer att söka bidrag för dessa byggnationer. 
Ett eventuellt hyresavtal skrivs för en tid av minst tio år.  

Mötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att teckna avtal 
för ny anläggning för föreningen utifrån de presenterade 
förutsättningarna.  

24.  Mötets avslutande. 

 Pär Englund avslutade mötet och tackade alla närvarande.  

 

 

Pär Englund   Sara Sundberg  

Ordförande    Sekreterare 

 

Julia Haraldson   Tove Hedenskog 

Protokolljusterare   Protokolljusterare 

 


